
HØRINGSVAR FRA GJØVIK KOMMUNE, BYGGESAK. 
 
Gjøvik kommune er positive til at det arbeides med å få en plan- og bygningslov som 
både er et godt saksbehandlingsverktøy for bygningsmyndighetene og et fungerende 
og forståelig regelverk for tiltakshaverne.  
 
Gjøvik kommune har ikke vesentlige merknader til endringene som foreslås. 
Kommunen vil dog komme med en generell kommentar. 
Det er i høringsbrevets side 1 uttalt at ”[o]rdningen vil være ressursbesparende både 
for tiltakshaver og kommune ved at tiltaket ikke behøver søknadsbehandling, og kan 
settes i gang etter 3 uker etter at fullstendig registrering er mottatt i kommunen”. 
Gjøvik kommune kan ikke se, slik de foreslåtte endringene framstår nå, at dette vil 
føre til en vesentlig ressursbesparelse for kommunene. Dette da største delen av 
arbeidet ligger før det konkrete vedtaket skrives. Det som er tidskrevende i en 
byggesak som nå er foreslått å endres til registrerte tiltak, er arbeidet med å vurdere 
om tiltaket oppfyller krav gitt i lovverk og planverk. Ikke utsendelse av vedtak/tillatelse 
i seg selv. Innsendt dokumentasjon om tiltak må fortsatt sjekkes opp mot lovverk og 
planer.  
 
Et annet tema er gebyr – vil dette medføre tap av mulighet for gebyrinntekter og 
dermed inntekt til drift av kommunens byggesaksbehandling? Eventuelt bortfall av 
gebyr for registreringspliktige tiltak vil mest sannsynlig ikke oppveies av en 
ressursbesparelse. 
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